
Interpelláció Ács Rezső Polgármester Úr részére. 

Tisztelt Közgyűlés! 

Az átláthatósági rendeletet 2015-ben fogadtuk el. Polgármester Úr ígéretet tett arra, hogy az összes 

közbeszerzéssel, közérdekű adattal a város Szekszárd.hu internetes oldalát feltöltik. Május végét írva 

azt tapasztalom, hogy az előző évekhez képest semmi változás nem tapasztalható. Kerestem több, 

érdeklődésre számot tartó adatot például a polgármesteri hivatal épület felújítás közérdekű adatait, 

de semmit nem találtam. Amennyiben megtalálható valahol az oldalon, akkor útmutató, magyarázó 

szöveggel kell ellátni az oldalt. Ma ugyanolyan homály fedi az egyszerű (keményen dolgozó) 

állampolgárok elől a közérdekű adatokat, mint korábban. A rendelet célja az volt, hogy bármelyik 

szekszárdi polgár hozzá tudjon jutni a közérdekű adatokhoz. 

Kérdezem a Polgármester Urat, mikorra fog érvényt szerezni a rendeletben foglaltaknak?  
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